

Bestyrelsesmøde afdeling 161-0. tirsdag den 21. juni 2022 Kl. 14.00

Sted: Hos Marija

## Dagsorden

<p>1. Godkendelse af referat fra sidst evt. opfølgning</p> <p><b>Godkendt</b> <b>Opfølgning se pkt.3</b></p>
<p>2. Orientering fra tiden siden sidste møde</p> <p>Indkommet mail m.v. <b>Er udvekslet på mail løbende</b> Andre nyheder siden sidst. <b>Iver har i samråd med Henrik aftalt ny pladsering af kompost beholder. Placeres mellem det fælles skur i ved nr.1 og den beplantning der er anlagt der.</b> <b>Indbyrdes info om hvad der er aftalt med drift, lejer og administration?</b> <b>Iver informerer at der skiftes terrassedøre i boliger ulige husnummer i uge 26-27.</b> <b>Lene og Marija påtaler at der er stort behov også i boliger lige husnummer for tætning af terrassedøre og vinduer. Henrik har sat noget isoleringsstrimler op hos Marija og disse falder langsomt af igen, hvilket fordrer vi i bestyrelsen må gøre drift opmærksom på disse opgaver udføres af professionelle håndværkere.</b></p>
<p>3. Emner der skal drøftes i bestyrelsen</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• <b>Ansøgning til organisationsbestyrelsen.</b> <b>Som besluttet på sidste møde har vi ansøgt organisationsbestyrelsen om dækning af udgifterne til afspærring af de havevandhaner der tappede udenom vandmåler i boligerne med ulige nr.</b> <b>Dette blev godkendt af organisationsbestyrelsen og vil fremgå af næste regnskab.</b></li><li>• <b>Aflyst arrangement</b> <b>Det aftalte tilbud om fejring af nyt tag blev ikke gennemført grundet en for lille tilslutning.</b></li></ul>
<p>4. Emner der skal beslattes af bestyrelsen</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• <b>Afdelingsmøde bespisning?</b> <b>Vi taler om bespisning til afdelingsmødet som erstatning for det aflyste arrangement, og beslutter at følge dette op.</b></li><li>• <b>Uddybning til ændringsforslag om hæk/hegn</b> <b>Det har vist sig af det forslag omhandlede hæk og hegn ikke er fyldestgørende. Der skal beskrives hvilke hegn der kan søges om at sætte op. Forslaget der er vedtaget og skal vedhæftes vedligeholdelsesreglement vil blive tilføjet at bestyrelsen ønsker at kun vedligeholdelsesfri hegn bør godkendes. Dette skal sættes til afstemning på afdelingsmøde.</b></li><li>• <b>Tillæg til udvidelse af farvevalg hegn og låger</b> <b>Vi har i bestyrelsen talt om farvevalg på havelåger godt kan udvides med farverne natur, sort og hvid udover det grå. Forslag sættes til afstemning på afdelingsmødet.</b></li></ul>

- Endvidere mangler der en dato for seneste klip af hæk, således at der er givet mulighed for at følge op på eventuelle forsømmelser.
- *Tilføjelse efter udlevering af referat...højde på fritstående træ, busk indtil 3 m. Må ikke være i kontakt med bygningsudhæng.*

**5. Eventuelt**

Intern samtale om videre deltagelse i bestyrelsesarbejdet. Vi er enige om at bestyrelsen er sårbar uden suppleanter.

- *Tilføjelse glemt på mødet. Flagstang har været nede og Iver har rengjort denne og poleret samt udskiftet flagline og knop. Der er tillige indkøbt nyt flag.*

**6. Næste møde**

**Aftales når vi kender dato for budgetmøde.**

Med venlig hilsen  
Iver Lykke Jensen

Talsmand afdelingsbestyrelsen 161-0  
iverlykkejensen@gmail.com